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Japan Celebrates the Opening of New Classrooms in Two Schools  

in Bethlehem and Hebron through Japan’s Grassroots Assistance 

 

 

Today, on 20
th

 April, 2015, Mr. Junya Matsuura, Ambassador for the Palestinian Affairs 

and the Representative of Japan to the PA, attended the opening ceremonies for two 

schools projects. The first one was held at Shawawreh Village in Bethlehem and the 

other was at Beit Ula Village in Hebron. The ceremonies were also attended by some 

representatives of both communities and the governors as well. These two projects were 

funded by the Government of Japan through Japan's Grant Assistance for Grassroots 

Human Security Projects (GGP). 

 

With a grant of USD 121,605, Shawawreh Village Council constructed 6 classrooms on 

a second floor at Al Halabi mixed school to accommodate around 140 students who 

used to study in inappropriate and rented rooms outside the school building. This project 

would provide the students with better learning environment and comfortable spaces to 

let them enjoy their educational path. 

 

Whereas Beit Ula Municipality in Hebron utilized their grant of USD 120,741 to build 9 

classrooms at UNRWA Girls School in Beit Ula in order to mitigate the high density of 

the classrooms and improve the educational condition for 400 students. It’s worth to 

mention that Beit Ula Municipality contributed to this project with more than USD 

60,000 from their own resources. 

 

Mr. Matsuura in his speech emphasized Japan’s firm commitment of supporting 

Palestinian people from human security perspective as well as the importance of 

implementing social and economic development projects needed for Palestinian 

communities.  

 

Since 1993 the Government of Japan has extended its official development assistance 

amounting approximately $1.6 billion to the Palestinians. GGP projects have been 

formulated in collaboration with the Palestinian Authority through MoPAD since 2010.  

 

-END- 
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A part of the opening ceremony of Al Shawawreh School Project 

 

 

 

 

A part of the opening ceremony of UNRWA School Project in Beit Ula 
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 بيــان صحـفـي

 

 غرف صفية جديدو في مدرستين ببيت لحم والخليلاليابان تحتفل  بافتتاح 

 من خلال مساعدات المنح الأهلية

السيد سلطة الفلسطينية سفير الشؤون الفلسطينية وممثل اليابان لدى ال شارك، نيسان من والعشرون الثانياليوم، 

ة الشواورة فت  بيت لحم والثان  فت  بيت أولا فت  ول فت  فتريالأ. لمدارستطوير ال ينفتتتا  مشرو لا ينبحفلجونيا ماتسوورا، 

ممثل  المؤسسات الحكومية والمحلية. تم تمويل هذين  دد من و محافتظ الخليل ومحافتظ بيت لحم. تم حضور الحفلين الخليل

 (.GGPالإنسان  )الأمن ولمشاريع الأهلية ل اليابانية المسا داتبل الحكومة اليابانية  ن طريق منح قالمشرو ين من 

بناء ستة غرف صفية فت  الطابق الثان  من مدرسة ب دولار 121605بتمويل قيمته و مجلس قروي الشواورة قام

 .وغير مناسبة خارج مبنى المدرسة فت  غرف مستأجرة طالب وطالبة الذين كانوا يتلقون تعليمهم 140الحلب  المختلطة لاستيعاب 

 سيوفتر هذا المشروع بيئة تعليمية أفتضل للطلاب ومساحات مريحة للتمتع بمسيرتهم التعليمية.

غرف صفية فت  مدرسة الأونروا للبنات فت  بيت أولا  9دولار لبناء  120741بينما حصلت بلدية بيت أولا  لى منحة بقيمة 

طالبة. ومن الجدير بالذكر أنه قد ساهمت البلدية  400للتخلص من مشكلة الاكتظاظ فت  الصفوف وتحسين الظروف التعليمية لحوال  

 مصادرهم الخاصة لاتمام بناء الغرف الصفية.ولار تقريبا من د 60000بالمشاركة بالمشروع بقيمة 

، الشعب الفلسطين  من منظور الأمن الإنسان   زم حكومة اليابان بد م  ن فت  كلمته ماتسووراوأ رب السيد 

 . ا المشاريع الصحيةبما فتيه وأكد  لى أهمية تنفيذ المشاريع التنموية الاقتصادية الاجتما ية والت  تحتاجها المجتمعات الفلسطينية

 ، بدأت2010يار دولار. ومنذ  ام مل 1.6 تقؤيبا الىلتصل  1993قدمت اليابان مسا داتها للفلسطينيين منذ 

 بالتعاون مع السلطة الفلسطينية من خلال وزارة التخطيط والتنمية الادارية. الإنسان  تتمالأمن والأهلية صياغة المشاريع 


